
 Zápis z jednání Komise pro dopravu a bezpečnost
Rady města Nového  Města na Moravě  

Přítomni: viz prezenční listina
Datum jednání: 31.5.2023
Garant RM: Bc. Jaroslav Lempera
Hosté: (viz prezenční listina)

Předsedou navrhovaný program: 
A) Zahájení
B) Požadavky RM/pověřeného člena RM 

C) Vlastní iniciativní náměty z komise 

A) Zahájení 
Předseda komise přivítal  všechny přítomné a zahájil  jednání  komise.  Přivítal  také garanta
komise místostarostu města Bc. Jaroslava Lemperu.
Předseda komise se členů dotázal,  zda mají  přítomní nějaký návrh na doplnění programu.
Člen RM navrhl k doplnění bodu č.2 písm. c) Řetězové zábrany u staré pošty. Dále člen
komise navrhl  k doplnění  bodu č.3 písm. i)  Autobus pro potřeby města.  Členové komise
souhlasí  s doplněním bodu č.2 písm. c) a bodu č. 3 písm. i) i  s navrženým programem a
nemají žádné další připomínky ani doplnění. 

Členové komise schvalují následující program jednání:
1) Zahájení
2) Požadavky RM/pověřeného člena RM 

a) Seznámení s plánem zimní údržby komunikací na období 2023 - 2024

b) Dopravní značení na komunikaci Drobného (zákaz stání)

c) Řetězové zábrany u staré pošty

3) Vlastní iniciativní náměty z komise 

a) Petrovická ul. - zásobování 

b) Dostavba chodníku ul. Malá

c) Billboard Vlachovická u SKI

d) Chodník naproti OD LIDL

e) Přechod ul. Masarykova u  ,,myší díry“

f) Parkování u nemocnice

g) Obnova dopravního značení u OD BILLA

h) Zóna 30/40 a přednosti zprava v celém městě

i) Autobus pro potřeby města

Hlasování: PRO:  4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0  OMLUVEN: 2 NEHLASOVAL: 1 
schváleno



2) požadavky RM/pověřeného člena RM

a) Předseda komise informoval členy o sestavování plánu zimní údržby komunikací na období
2023 – 2024.
Informace pro RM:
Komise z důvodů předloženého návrhu o doplnění ,,odstraňování sněhu 14 dní před MS v
biatlonu bude i  s  odvozem sněhu,  týká  se to  Vratislavova nám, ul.  Lesní,  ul.  Bělisko,  ke
koupališti,  ul.  Nad   Městem  a  ul.  U  Jatek“  a  možnosti  s  podrobnějším  seznámení  se  s
návrhem zimní údržby, odloží hlasování na příští zasedání komise. 

b) Předseda komise informoval členy o možnosti změn v dopravním značení na komunikaci
ul. Drobného a navrhl hlasovat o návrhu změny DZ.
Komise doporučuje radě města: 
z důvodů zkapacitnění parkovacích míst a zvýšení bezpečnosti na ul. Drobného, odstranění
DZ zákaz stání, vstoupit do jednání s fy. R.T. kování a.s. a následně odstranit  DZ zákaz
zastavení.  Dále  doporučuje,  vypracování  koncepčního  řešení/studie  k  možnosti
zjednosměrnění ul. Mírová a ul. Drobného.
Usnesení:  
Doporučujeme odstranění DZ zákaz stání, vstoupit do jednání s fy. R.T. kování a.s. a následně
odstranit   DZ  zákaz  zastavení  a  vypracování  koncepčního  řešení/studie  k  možnosti
zjednosměrnění ulic Mírová a Drobného.
Hlasování:  PRO:  3  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  1  OMLUVEN:  2  NEHLASOVAL:  1
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno:  ANO/NE  jaké:
………………………………………………………………………………………....……..

c) Předseda komise informoval členy o žádosti pana místostarosty Bc. Jaroslava Lempery o
projednání možnosti posunutí řetězových zábran a tím zvýšení možných parkovacích míst v
této lokalitě a zabránění nepovolenému průjezdu přes chodník.
Komise doporučuje  radě města: 
z důvodů uvedených v žádosti, zvážit výměnu a posunutí řetězových zábran o cca 1,5m pro
možné  podélné  parkování  a  zabránění  nepovolenému   průjezdu  automobilů  od  schodů  k
autobusovému nádraží po bývalou poštu.
Usnesení: Doporučujeme posunout řetězové zábrany o cca. 1,5m a vyhledat vhodnější řešení
materiálu. Hlasování: PRO: 4 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 OMLUVEN: 2  NEHLASOVAL: 1 
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno:  ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………...………

3) Vlastní iniciativní náměty z komise 
a) Předseda komise informoval členy o odstavování kontejnerů na silnici II/354 ul. Petrovická
Komise  doporučuje  radě města: 
z důvodu částečného omezování silničního provozu na ul. Petrovická iniciovat schůzku se
zástupci fy Röchling Industrial Nové Město na Moravě s.r.o., pro zodpovězení otázky, zda je
tento stav odstavování kontejnerů setrvalý, popřípadě najít rozumné řešení tohoto problému.
Usnesení: 
Doporučujeme iniciovat schůzku se zástupci fy Röchling Industrial Nové Město na Moravě,
s.r.o. a usilovat o vyřešení problému s umísťováním kontejnerů na komunikaci.
Hlasování:  PRO:  5  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  0  OMLUVEN:  1  NEHLASOVAL:  1
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………



b) Předseda komise informoval členy o nedokončeném chodníku na ul.Malá u dětského hřiště.
Komise doporučuje  radě města: 
z důvodů bezpečnosti  silničního provozu při  pohybu po místní  komunikaci  na ul.  Malá v
úseku od č.p.  1299 až po č.p. 189 doprojektovat a následně vybudovat chodník.
Usnesení: 
Doporučujeme doprojektování a vybudování chodníku na ul. Malá od č.p. 1299 po č.p. 189.
Hlasování:  PRO:  5  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  0  OMLUVEN:  1  NEHLASOVAL:  1
schváleno 
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE  jaké:
………………………………………………………………………………………….………..

c)  Předseda  komise  informoval  členy  o  nevhodně  umístěném  billboardu  na  komunikaci
směrem na Vlachovice za hotelem SKI.
Komise doporučuje  radě města: 
učinit kroky k odstranění tohoto billboardu například pomocí MP.
Pan místostarosta Bc. Jaroslav Lempera uvedl, že požádá o součinnost MP. Komise nebyla
proti  uvedenému návrhu.

d)  Předseda  komise  informoval  členy o nedokončeném chodníku mezi  ul.  Kříčkova a  ul.
Smetanova.
Komise doporučuje  radě města: 
Z důvodu nedokončeného chodníku z ul. Křičkova na ul. Smetanova okolo domu č.p. 1010
projekt chodníku dokončit a urychlit výstavbu.
Usnesení: 
Doporučujeme  dokončit  projekt  chodníku  a  urychlit  jeho  výstavbu  z  ul.  Křičkova  na  ul.
Smetanova okolo domu č.p. 1010.
Hlasování:  PRO:  5  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  0  OMLUVEN:  1  NEHLASOVAL:  1
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………
e)  Předseda  komise  informoval  členy  o  problematickém  přecházení  komunikace  na  ul.
Masarykova u tzv. Myší díry, kde bylo konstatováno, že tento problém by měl vyřešit projekt
okružní křižovatky.
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………

f) Předseda komise informoval členy o vjezdu a výjezdu na horním parkovišti u nemocnice.
Komise doporučuje  radě města: 
z  důvodu  možné  kolize  na  železničním  přejezdu  při  příjezdu  od  Žďáru  n/S.  a  případné
nemožnosti odbočení vlevo na uvedené parkoviště, může dojít k situaci uvíznutí dopravního
prostředku v koloně na železničním přejezdu (z důvodu nerespektování dopravních pravidel),
by bylo vhodné požádat Kraj Vysočina, jako vlastníka uvedeného parkoviště o možnost řešení
dopravy , například zjednosměrněním pohybu po parkovišti. (horní vjezd a dolní výjezd)
Usnesení: 
Doporučujeme požádat Kraj Vysočina, jako vlastníka uvedeného parkoviště o možnost řešení
dopravy, zjednosměrnění pohybu po parkovišti. (horní vjezd a dolní výjezd)
Hlasování:  PRO:  5  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  0  OMLUVEN:  1  NEHLASOVAL:  1
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………

g)  Předseda  komise  informoval  členy  o  vodorovném  značení  křižovatky
ul.Brněnská/ul.Masarykova.
Komise doporučuje  radě města: 
učinit kroky k obnově vodorovného značení uvedené křižovatky.



Člen komise navrhl svou osobní angažovanost na  tomto problému, zatím bez součinnosti
RM. Komise nebyla proti  předloženému návrhu řešení.
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………

h)  Předseda  komise  informoval  členy  o  případných  zónách  s  rychlostí  30/40  km/h  a
přednostech zprava na křižovatkách v NMNM. Proběhla diskuze o možnostech využití,  v
kterých lokalitách a pod..
Komise doporučuje  radě města: 
Z  důvodu  zpřehlednění  a  plynulosti  silničního  provozu  doporučuje  RM  zpracovat  studii
proveditelnosti  dopravy v NMNM a začít s odstraňováním nepotřebného DZ.
Usnesení: 
Doporučujeme  zpracovat  studii  proveditelnosti  pro  případné  vytvoření  zón  se  sníženou
rychlostí, pro přednost zprava a DZ.
Hlasování:  PRO:  5  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  0  OMLUVEN:  1  NEHLASOVAL:  1
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………
i)  Předseda  komise  informoval  členy  o  pořízení  autobusu  prostřednictvím  T.S.NMNM,
popřípadě přímo městem NMNM pro případnou víkendovou dopravu, školní autobus,  pro
sportovce a pod..
Komise doporučuje  radě města: 
Zvážit  možnosti  ohledně  nákupu  autobusu  a  provozování  vlastní  autobusové  dopravy,
především pro víkendovou dopravu, školní autobus pro výlety, sportovce a pod.
Usnesení: 
Doporučujeme zvážit možnosti ohledně nákupu autobusu a provozování vlastní autobusové
dopravy
Hlasování:  PRO:  5  PROTI:  0  ZDRŽEL  SE:  0  OMLUVEN:  1  NEHLASOVAL:  1
schváleno
Zásadně  odlišné  stanovisko  k  usnesení  uplatněno: ANO/NE  jaké:  …………..
…………………………………………………………………………………………………

Upozornění: 
Výstupy  z  komise  jsou  jen  jedním z  podkladů  pro  rozhodování  rady  města  a  konečná
rozhodnutí rady města se tak mohu lišit. 

Dne: 31.5.2023
Zapsal: Zdenek Haller
Schválil: Martin Junek


